
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 

förening den 11 september 2023 i Träffpunktens lokaler i Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Annika Ekström, Marlene Erlandsson, Tomas 
Erlandsson, Janne Olsson, Markus Pettersson, Thomas Reinhag och Gullbritt 

Thorsell. 

1. Ordförande Janne Olsson öppnade mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 248 681 kronor. Inkluderar kommande 

fakturainbetalning via Fort Knox till Tele 2. 

Alla abonnenter har betalat senaste fakturan. Det är första gången det hänt 

sedan föreningen träffade avtal om gruppavtal och började fakturera.   

Antalet medlemmar är idag 193 st. 

4. Antalet besökare på hemsidan har sedan föregående styrelsemöte legat på 

i genomsnitt 1 500 st. per månad. 

5. Fortnox kan nu erbjuda e-fakturor. Marlene tar fram ytterligare 

information innan beslut. 

6. En medlem har ställt en fråga gällande Tivo-boxen. Ordföranden 

kommer att svara medlemmen inom kort. 

7. Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 5 december 2023 kl. 17.00.  

Vi träffas då på Restaurang Magasinet i Fårösund för att efter mötet äta vår 
årliga middag. Gullbritt bokar lokal, skickar ut meny till var och en som 

ombeds välja varmrätt och dessert. 
 

8. Ordförande avslutade dagens styrelsemöte. 

 

 

Vid protokollet 

 

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Janne Olsson/Ordf.  


